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Výpis usnesení - ZÁPIS   č. 16 

o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Hrušky konaného dne 25. 4. 2017 v 17.00 hod. 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Hrušky 

___________________________________________________________________________ 
Starostka obce, Bc. Jana Filipovičová (dále jen „předsedající“) zahájila 16. zasedání Zastupitelstva obce 

Hrušky dne 25. 4. 2017 v 17.05 hod. a všechny přítomné přivítala.   

 

Bod č. 1 Zahájení 

Předsedající konstatovala, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního 

úřadu Hrušky a na internetových stránkách www.hrusky.cz, a to nejméně sedm dní přede dnem konání 

zasedání (viz. příloha zápisu č. 1) a dále konstatovala, že je přítomno zatím 12 členů zastupitelstva, 

zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  

 

Přítomni: 

Mgr. Svatava Bradávková, Bc. Jana Filipovičová, Jan Nešpor, Radoslava Procházková, Ing. Jakub Říha, 

Ing. Marek Babisz, Ing. Miroslav Mráz, Josef Trecha, Ing. Petr Tichý, Mgr. Lenka Holečková, Mgr. 

Stanislav Helešic, MUDr. Jana Teturová, Boris Koníček, Josef Strach.  (viz. příloha č. 2). 

 

Omluven: Ing. Lenka Marcinková Ondrášková 

 

Předsedající dává dotaz ověřovatelům zápisu č. 15, Ing. Mrázovi a Ing. Říhovi, zda zápis č. 15 je 

v souladu s proběhlým jednáním zastupitelstva obce dne 14. 3. 2017. Oslovení potvrzují, že zápis č. 15 je 

v souladu s průběhem zasedání.  

 

Předsedající určuje zapisovatele dnešního průběhu zasedání ZO Ing. Boženu Kratochvílovou. 

 

Předsedající dále navrhuje tyto ověřovatele zápisu: Mgr. Svatava Bradávková a Josef Trecha. 

Hlasování o návrhu:  PRO – 12      PROTI – 0     ZDRŽEL – 0        

 

Dále navrhla tyto členy návrhové komise: Mgr. Lenka Holečková, Boris Koníček 

Hlasování o návrhu:  PRO – 12                   PROTI – 0         ZDRŽEL – 0  

   

Usnesení č. 1/16/17 

Zastupitelstvo schvaluje zápis zasedání ZO č. 15. Zasedání č. 15 zastupitelstva obce povede Bc. Jana 

Filipovičová, starostka, zapisovatelem byla určena Ing. Božena Kratochvílová, členy návrhové komise 

byli určeni Boris Koníček. Ověřovateli zápisu byli určeni Mgr. Svatava Bradávková, Josef Trecha. 

Hlasování o usnesení:  PRO – 12                   PROTI – 0         ZDRŽEL – 0  

 

Usnesení č. 2/16/17 

Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního zasedání následovně: 

 

1) Zahájení   

2) Zpráva o činnosti RO (47 – 49) 

3) Schválení Smlouvy č. DP02/2017 – dotace Sokol Hrušky 

4) Dohoda o zrušení předkupního práva - Dobrovodský 

5) Jmenování výběrové komise pro otevírání obálek – „Bezbariérové chodníky III. etapa – ulice 

Břeclavská“. 
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6) Jmenování výběrové komise pro výběr dodavatele stavebních prací „Bezbariérové chodníky III. 

etapa – ulice Břeclavská“ 

7) Různé   

8) Diskuze 

9) Závěr     

 

Hlasování o usnesení:  PRO – 12                 PROTI – 0                       ZDRŽEL – 0   

 

Bod č. 2 – Zpráva o činnosti rady obce 

         

Usnesení č. 3/16/17 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce – zasedání 47 - 49. 

Hlasování o usnesení:  PRO – 13                 PROTI – 0                  ZDRŽEL – 0 

 

Bod č. 3 – Schválení Smlouvy č. DP02/2017 – dotace Sokol Hrušky 
Usnesení č. 4/16/17 

Zastupitelstvo obce Hrušky schvaluje Smlouvu č. DP02/2017 o poskytnutí dotace z rozpočtu Obce Hrušky 

v roce 2017 ve výši 170 000,-Kč spolku Sokol Hrušky. 

Hlasování o usnesení:  PRO – 14              PROTI – 0       ZDRŽEL – 0   

 

Bod č. 4 – Dohoda o zrušení předkupního práva - Dobrovodský 

Usnesení č. 5/16/17 

Zastupitelstvo obce Hrušky schvaluje Dohodu o zrušení předkupního práva na pozemku p. č. 1566/63  pro 

pana Dobrovodského v lokalitě Zahajka. 

Hlasování o usnesení:  PRO – 14  PROTI – 0      ZDRŽEL - 0    

 

Bod č. 5 – Jmenování výběrové komise pro otevírání obálek – Bezbariérové chodníky III. etapa 

– ulice Břeclavská 
Usnesení č. 6/16/17 

I. Zastupitelstvo obce jmenuje komisi pro otevírání obálek v rámci výběrového řízení na zhotovitele 

bezbariérových chodníků III. etapa ulice Břeclavská v tomto složení: Dominik Lukács, Mgr. 

Ilja Kašík, Soňa Hudcová. 
II. Zastupitelstvo obce jmenuje náhradníky komise pro otevírání obálek v rámci výběrového řízení na 

zhotovitele bezbariérových chodníků III. etapa ulice Břeclavská v tomto složení: JUDr. 

Michal Šilhánek, Ing. Ilja Kašík, CSc., Mgr. Ing. Gabriela Johnová, MBA. Náhradníci budou 

nastupovat ve schváleném pořadí.  
Hlasování o usnesení  PRO – 14                     PROTI – 0              ZDRŽEL – 0  

 

Bod č. 6 – Jmenování výběrové komise pro výběr dodavatele stavebních prací „Bezbariérové 

chodníky III. etapa – ulice Břeclavská  
 

Usnesení č. 7/16/17 

I. Zastupitelstvo obce jmenuje hodnotící komisi pro výběr dodavatele stavebních prací – 

bezbariérové chodníky III. etapa ulice Břeclavská ve složení: Dominik Lukács, Mgr. Ilja 

Kašík, Soňa Hudcová, Ing. Miroslav Mráz, Josef Strach. 

II. Zastupitelstvo obce jmenuje náhradníky hodnotící komise pro výběr dodavatele stavebních prací – 

bezbariérové chodníky III. etapa ulice Břeclavská v pořadí: JUDr. Michal Šilhánek, Ing. Ilja 

Kašík, CSc, Mgr. Ing. Gabriela Johnová, MBA, Ing. Jakub Říha, Josef Trecha. 
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Hlasování o usnesení  PRO – 14  PROTI – 0         ZDRŽEL – 0  

 

Bod č. 11 – Různé 

Paní starostka informovala o výběru užitkového vozidla. Vozidlo bude pořízeno za cenu 724 790,- Kč vč. 

DPH. 

 

Bod č. 12 – Diskuze 

Paní Procházková vznesla dotaz, kdy bude započato s pracemi na výstavbě chodníků na ulici Břeclavská. 

Paní starostka – s pracemi bude z důvodu dodržení všech zákonných lhůt a vzhledem k podané žádosti o 

dotaci započato nejdříve 1. 7. 2017. 

Ing. Mráz – kdo pro obec vykonával stavební dozor při výstavbě chodníků v I. a II. etapě na ulici Hlavní, 

proč jsou tlakové body u každé strany chodníků vybudovány jinde. 

Bc. Filipovičová – projektové dokumentace byly zpracovány dvěma různými projektanty vzešlými 

z výběrových řízení, stavební dozor vykonával Ing. Fojtách. Na dotaz nelze ihned odpovědět úplně, vše je 

uvedeno v projektové dokumentaci. Bylo třeba dopředu dát dotaz, aby se mohly podat uspokojující 

informace po prostudování projektové dokumentace. 

Ing. Babisz – zda by bylo možné umístit na výjezdu z ulice Na Kanadě a Polní zrcadlo. 

Bc. Filipovičová – ano, budeme se problémem zabývat, zrcadlo umístíme.  

 

Bod č. 13 – Závěr 

 

Předsedající po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva obce Hrušky a vyčerpání všech 

příspěvků poděkovala všem za účast a zasedání ZO dne 25. 11. 2017 v 17.40 hod. ukončila.  

 

 

Úplný zápis ze zasedání zastupitelstva obce je k dispozici na 

Obecním úřadě Hrušky. 


